
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
10.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 20.01.2020     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 39 2 0
Vedoucí odborů MMK
zaměstnanci MMK,
ředitelé org. MMK

9
2
5

Občané, hosté 9

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 39 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se 
omluvili: pan Jaroslav Hudeček a Ing. David Jelínek. V rámci prezence členů ZM byla provedena tři pokusná 
hlasování (č. 1 až č. 3).
Dále bylo přistoupeno k procedurálním otázkám. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího 
zařízení. Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, Ivana Legerová, Romana 
Plecháčová a Tamara Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 10. zasedání 
Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 9. 
zasedání ZM Karviné konaného dne 09.12.2019, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla 
schválena rada města. Připomněl, že občané se mohou vyjádřit ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, 
než zastupitelstvo přistoupí k hlasování.

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Radek Podstawka a Mgr. Antonín Petráš. O 
předložených návrzích nechal hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 219
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - řekl, že v programu 10. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 15.01.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná materiál - doplnění programu č. 1 
z Odboru školství a rozvoje - „Demolice domu č. p. 1799 v Karviné-Mizerově“.
Protože tento bod byl uveden v programu 10. zasedání ZM Karviné, nebylo potřeba o jeho doplnění hlasovat.

Dále po jednání schůze RM dne 15.01.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná materiál - doplnění programu 
č. 2 z Odboru školství a rozvoje - „Poskytnutí účelové dotace na provoz Okresní hospodářské komory Karviná na 
rok 2020“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 10. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 219
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - řekl, že po jednání mimořádné schůze RM dne 20.01.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná 
materiál - doplnění programu č. 3 z Odboru školství a rozvoje - „Účast na realizaci projektu LIFE- IP COAL v 
rámci partnerství s Moravskoslezským krajem“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 10. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 219
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy, připomínky. Protože tomu tak nebylo, 
nechal navrhovaný program schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 219
Program 10. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Vyřízení interpelace člena ZM Karviné přednesené na zasedání Zastupitelstva města Karviné konaném 
dne 09.12.2019
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Zeptal se, zda jsou k vyřízení 
interpelace nějaké dotazy, připomínky.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože tomu tak nebylo, nechal o předloženém návrhu bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 220
Návrh byl schválen.

2)   Zásady k poskytování pracovního volna, náhrad, odměn, příspěvků a cestovného členům Zastupitelstva 
města Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Navrhované změny se dotýkaly čl. 14, bodu 
14.9.1, kde v souvislosti s vydáním vyhlášky o změně sazby základní náhrady za používání silničních motorových 
vozidel, stravného a o stanovení průměrné ceny pohonných hmot pro účely poskytování cestovních náhrad dochází 
k úpravě sazeb tak, jak bylo uvedeno v důvodové zprávě materiálu. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.
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HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 221
Návrh byl schválen.

3)   OZV o provedení speciální ochranné deratizace
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační ve spolupráci Odborem komunálních 
služeb. Jednalo se o systematické provádění vhodně načasovaných deratizačních opatření. S ohledem na 
zkušenosti z předchozích let byly stanoveny termíny provedení speciální ochranné deratizace v době od 01.04. do 
30.04.2020 a od 01.09. do 30.09.2020. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3. 

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 222
Návrh byl schválen.

4)   OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační na základě připomínky ministerstva vnitra k 
čl. 4, bodu 4.3, který svou formulací neodpovídá nové právní úpravě s tím, že termín „pobytu“ uvedený ve vyhlášce 
má být nahrazen termínem „přihlášení“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 223
Návrh byl schválen.

5)   4. komunitní plán sociálních a návazných služeb na území města Karviné na období let 2020 - 2023
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o strategický dokument obce, jehož 
cílem je zajistit občanům potřebné sociální služby a zároveň zajistit, aby finanční prostředky na budování a 
provozování sítě sociálních služeb byly vynakládány efektivně a dle skutečných potřeb místních občanů. K 
předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. Z. Klusová - vyjádřila se k procesu tvorby a schvalování komunitního plánování, do kterého měla být zapojena 
i veřejnost. Zajímalo jí, jakým způsobem se tedy veřejnost zapojila nebo jak byl tento požadavek splněn. Zaslechla, 
že veřejnost mohla své podněty zasílat od 20. listopadu do 2. prosince 2019. Nikde však tuto informaci nenašla, 
tedy ani na internetu, facebooku nebo ve zpravodaji, ale pouze na stránkách Odboru sociálního. Nepředpokládala 
však, že občan si běžně rozklikne webové stránky magistrátu nebo konkrétních odborů MMK. Proto jí zajímalo, jak 
byly do procesu skutečně zapojeny všechny tři strany - poskytovatel, zadavatel a občan. Dále ji zajímalo, jak bude 
řešen problém sociálního vyloučení, když domy v sociálně vyloučených lokalitách v Karviné-Novém Městě byly 
zbourány. V demografické analýze se však uvádí, kolik je vypláceno sociálních dávek, což hovoří o tom, že tento 
sociální problém v Karviné máme. 
Mgr. M. Smužová, MPA - k procesu samotného sociálního plánování uvedla, že v každé pracovní skupině byli vždy 
zastoupeni zástupci, a to poskytovatel, zadavatel a samotný občan. V současné době Odbor sociální trochu bojuje s 
ochranou osobních údajů (nejsou proto uváděna přesná jména). Samotný komunitní plán je proces dlouhodobý s 
tím, že se nejedná o činnost jedné pracovní skupiny, ale všichni zúčastněni se scházeli pravidelně několikrát za rok. 
Do těchto pracovních skupin se měli občané možnost zapojit. V září se schvázely také otevřené pracovní skupiny, 
kde se mohli občané také přijít a tím zjistit, jaká problematika se řešila. Přestože toto Odbor sociální deklaroval, až 
takový zájem o účast nebyl. Probíhalo to v rámci týdne sociálních služeb. Součástí bylo také společenské setkání v 
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rámci dne otevřených dveří, kterého se zúčastnili rovněž otevřené pracovní skupiny. Akce byla medializována 
prostřednictvím letáků a také v tisku. V rámci tohoto procesu prošel komunitní plán připomínkováním, dále byl 
projednán radou města. Členové všech pracovních skupin, kterých bylo cca 100, byli požádáni, aby tyto informace 
předávaly dále. Informace o možnosti připomínkovat komunitní plán byla také zveřejněna na internetových 
stránkách města Karviné, po schválení materiálu radou města na stránkách Odboru sociálního. Dodala, že 
konkrétní den zveřejnění je možné dohledat. K dotazu ohledně sociálně vyloučených lokalit uvedla, že jsou 
definovány tím, že tam není dostupnost škol, zdravotních zařízení, je tam velká kumulace osob, které pobírají 
dávky. Protože je v Karviné velký počet obyvatel, kteří sociální dávky pobírají, nebyl na to brán ohled, protože zde 
jsou školy, zdravotní zařízení a další dostupné služby. V opačném případě by sociálně vyloučenou lokalitou byla celá 
Karviná. Tito lidé nejsou jen v Karviné-Novém Městě, ale ve všech městských částech. S ohledem na to byly v 
Karviné řešeny bezdoplatkové zóny. Neustále se zvyšuje počet osob, které tyto dávky pobírají. V Karviné-Novém 
Městě již „Předvoj“ není ubytovnou, ale bytový dům s tím, že tam nebydlí rodiny s dětmi. Jedinou ubytovnou v této 
části města je „Kaktus“, kde je dostupnost škol a lékařské péče. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 224
Návrh byl schválen.

6)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí 
finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle 
schválených „Zásad“ splňují stanovené podmínky. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 225
Návrh byl schválen.

7)   Návrh na poskytnutí návratné finanční výpomoci na předfinancování výměny starého zdroje tepla
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smlouvy, na 
základě které bude uvedenému žadateli poskytnuta návratná finanční výpomoc na předfinancování výdajů na 
výměnu starého zdroje tepla za nový, a to v rámci Programu „Kotlíkové dotace“. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 226
Návrh byl schválen.

8)   Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2020
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smluv o 
poskytnutí účelové dotace mezi statutárním městem Karviná a jednotlivými uvedenými příjemci dotace dle přílohy č. 
1 až č. 10 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.
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HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 227
Návrh byl schválen.

9)   Záměr realizovat projekt Modernizace zahrady MŠ Dačického v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt, který je nutné předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován pouze v 
případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 228
Návrh byl schválen.

10)   Záměr realizovat projekt Modernizace zahrady MŠ Na Kopci v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je nutné projekt předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován 
pouze v případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 229
Návrh byl schválen.

11)   Záměr realizovat projket Modernizace zahrady MŠ Centrumáček v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je nutné projekt předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován 
pouze v případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 230
Návrh byl schválen.

12)   Záměr realizovat projekt Modernizace zahrady MŠ na ul. Kpt. Jaroše v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je nutné projekt předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován 
pouze v případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12. 
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HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 231
Návrh byl schválen.

13)   Záměr realizovat projekt Modernizace zahrady MŠ na ul. Školská v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je nutné projekt předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován 
pouze v případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 232
Návrh byl schválen.

14)   Záměr realizovat Modernizace zahrady MŠ U Vilíka v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je nutné projekt předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován 
pouze v případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 233
Návrh byl schválen.

15)   Záměr realizovat projekt Modernizace zahrady MŠ U Mateřské školy v Karviné v přírodním stylu
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt, který je nutné předfinancovat z prostředků města. Projekt bude realizován pouze v 
případě získání dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. M. Šrámková, MPA - vedoucí OŠR - sdělila, že u tohoto materiálu došlo k formální úpravě textu v jeho názvu i 
v návrhu na usnesení, a to k vypsání celého názvu zařízení „Modernizace zahrady MŠ U Mateřské školy v Karviné“, 
což v původním materiálu nebylo uvedeno.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 234
Návrh byl schválen.

16)   Záměr realizovat Rekonstrukce odborných učeben ZŠ a MŠ Borovského a ZŠ a MŠ Cihelní v Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Předmětem připravovaného projektu 
bude modernizace 3 odborných učeben a 1 kabinetu na 2 základních školách. Realizace projektu bude probíhat v 
letech 2020 - 2021 za předpokladu získání dotace a předfinancování projektu ze strany města. K předloženému 
záměru otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 235
Návrh byl schválen.

17)   Záměr realizovat projekt Rekonstrukce odborných učeben ZŠ a MŠ Družby a ZŠ a MŠ Slovenská v 
Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Předmětem připravovaného projektu 
bude modernizace učeben na těchto základních školách včetně řešení jejich bezbariérové dostupnosti a vybudování 
bezbariérových toalet. Realizace projektu bude probíhat za předpokladu získání dotace a předfinancování projektu 
ze strany města. K předloženému záměru otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 236
Návrh byl schválen.

18)   Vybudování přírodní zahrady ZŠ U Studny v Karviné
Ing. J. Wolf - uvedll, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt s tím, že je směřován na zkvalitnění technického a didaktického zázemí pro výuku a 
výchovu ve venkovním prostředí. Realizace projektu bude probíhat za předpokladu získání dotace a 
předfinancování projektu ze strany města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. M. Šrámková, MPA - vedoucí OŠR - podala informaci, že u tohoto materiálu došlo k formální úpravě textu v 
jeho názvu i v návrhu na usnesení, a to na „Vybudování přírodní zahrady ZŠ U Studny v Karviné“, což v původním 
materiálu nebylo uvedeno.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 237
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Demolice domu č. p. 1799 v Karviné-Mizerově
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o podání žádosti o 
poskytnutí dotace do podprogramu Demolice budov v sociálně vyloučených lokalitách vyhlášeném Ministerstvem 
pro místní rozvoj ČR. Projekt bude spolufinancován z rozpočtu města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 238
Návrh byl schválen.
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        Doplnění programu č. 2 - Poskytnutí účelové dotace na provoz Okresní hospodářské komory Karviná 
na rok 2020
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, kterému byla doručena žádost Okresní 
hospodářské komory Karviná o dotaci na provoz v roce 2020. Dotace bude poskytnuta z rozpočtu města na základě 
uzavřené smlouvy mezi městem Karviná a Okresní hospodářskou komorou Karviná. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 239
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Účast na realizaci projektu LIFE-IP COAL v rámci partnerství s 
Moravskoslezským krajem
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje s tím, že zastupitelstvo města by mělo 
rozhodnout o zapojení města Karviné do uvedeného integrovaného projektu. Nositelem projektu bude MS kraj, který 
bude rovněž předkládat žádost o dotaci. Odbor školství a rozvoje sestavil seznam projektů, které navrhují do 
uvedeného projektu zařadit. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 240
Návrh byl schválen.

19)   Záměr realizovat rozpočtovou akci Inteligentní dopravní systém na tř. 17. listopadu v Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb, jehož cílem je na 5 uvedených 
křižovatkách na tř. 17. listopadu obnova světelného signalizačního zařízením a výstavba 2 nových světelných 
signalizačních zařízení. Realizace akce by měla probíhat v letech 2021- 2023. K předloženému záměru otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

 občan města - vznesl dotaz, co znamená nebo představuje termín inteligentní dopravní systém.
Ing. L. Raszyk - řekl, že tento materiál již byl schválen na zasedání ZM Karviné dne 16.09.2019 s tím, že v jeho 
názvu chyběl „Záměr“. Bylo proto nutné materiál znovu schválit v zastupitelstvu města. Bude se jednat o řešení 
všech světelných křižovatek od zimního stadionu až po Tesco, V rámci modernizace celé této trasy budou 
vybudovány dva nové semafory, a to v blízkosti ulice Vydmuchov u NsP Karviná a u obchodního domu TESCO. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 241
Návrh byl schválen.
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20)   Návrhy na pořízení změny Územního plánu Karviné
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který obdržel návrhy na 
pořízení změny územního plánu. Po projednání těchto žádostí a připomínek byly v příloze č. 1 k usnesení 
předloženy ke schválení návrhy na pořízení změny územního plánu. V příloze č. 2 byly uvedeny návrhy, které ke 
schválení doporučeny nebyly. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 242
Návrh byl schválen.

21)   Převod pozemku p. č. 854/6 v k.ú. Ráj
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 243
Návrh byl schválen.

22)   Převod pozemku p. č. 854/8 v k.ú. Ráj
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 244
Návrh byl schválen.

23)   Převod pozemku p. č. 2322/1 v k.ú. Karviná-město
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 245
Návrh byl schválen.

24)   Převod pozemku p. č. 2864/17 v k.ú. Karviná-město
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 24.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 246
Návrh byl schválen.

25)   Vyřazení dlouhodobého hmotného majetku - Kosmos
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 25.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 247
Návrh byl schválen.

26)   Nové interpelace členů ZM
Mgr. Z. Klusová - opětovně vznesla dotaz týkající se Karvinského zpravodaje s tím, že očekávala na výsledky 
nového výběrového řízení na nový formát. Jelikož se očekávané změny nedočkala, citovala z hodnocení neziskové 
organizace „Oživení“, která srovnává městská periodika v celé republice: „Periodikum Karvinský zpravodaj přináší 
jen oficiální názor politického vedení, diskuze zcela chybí. Přináší relativně hodně informací o dění činnosti radnice s 
tím, že propaguje vedení radnice velmi často. Index, který hodnotí pluralitu názorů, je nulový. Politická plocha v 
periodiku zabírá 54,62 % obsahu“. Upozornila na tiskový zákon, který ukládá, že i opozice má mít nárok na tento 
prostor. Zajímalo jí proto, jak tato možnost bude zajištěna. Dodala, že několikrát se snažili posílat články ke 
zveřejnění, ale pokaždé to bylo zamítnuto.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

27)   Různé MMK
Mgr. P. Juras - protože se většina měst v ČR připojuje k vyvěšení tibetské vlajky dne 10.03.,tedy v den výroční 
povstání Tibeťanů proti čínské okupaci Tibetu, přednesl požadavek, aby tak letos učinilo i město Karviná. Dodal, že 
v roce 1959 zemřelo statisíce Tibeťanů ve vězeních a v pracovních táborech s tím, že cílem této kampaně je 
poukázat na dlouhodobé porušování lidských práv v Tibetu. Uvedl, že Jablunkov, Třinec, Frýdek Místek jsou okolní 
města, která tuto akci dlouhodobě podporují. Dodal, že v letech 2006 - 2010 se také radnice města Karviné této 
akce zúčastnila a tibetskou vlajku vyvěsila.
Ing. J. Wolf - řekl, že na námět bude odpovězeno písemně.

p. P. Letocha - přednesl několik dotazů s tím, že první se týkal vydání souhlasného stanoviska radou města ze dne 
23.10.2019, a to povolení těžby OKD pod Darkovem. Protože k tomu nenašel více informací, zeptal se, o jaké 
lokality se bude jednat a zda těžba ovlivní či neovlivní výstavbu obchvatu města, která má být zahájena na jaře 
letošního roku.
Ing. M. Hajdušík, MBA - řekl, že dotaz byl vznesen určitě po vložení mapy na facebook na základě požadavku 
jejich kolegy. Podle informací, které měl, má státní firma OKD uzavřenou dohodu s ŘSD, protože je částečně na 
stavbě obchvatu izolinie poklesu 0 až 10 cm. Těch 450 účastníků, kteří byli k projednání přizváni, byli právě 
účastníci řízení, nikoliv účastníci ohroženi stavbou obchvatu. Stanovisko, které rada města dne 23.10.2019 vydala, 
bylo podkladem pro rozhodování o povolení těžby u Obvodního báňského úřadu. Neznamená to, že město Karviná 
povolilo těžbu, pouze se k tomuto stanovisku vyjádřilo. Lidé, kteří se cítí touto těžbou nějak dotčeni, mají možnost 
přijít na veřejné projednávání pořádané OKD, kde se ke konkrétní těžbě mohou vyjádřit.
p. P. Letocha - zeptal se, z jakého důvodu vydalo město k této těžbě souhlasné stanovisko.
Ing. M. Hajdušík, MBA - řekl, že od roku 2010 tyto dva poruby uvedené v materiálu vycházejí z podepsané dohody 
scvhálené v ZM Karviné a také z platné EIA.
p. P. Letocha - dále se zeptal, jaká je vize města v rámci povolování těžby, ať už je to v oblasti Darkova nebo 
Starého Města. Jak se zachová město, když přijdou z OKD další žádosti o povolení těžby nebo vydání souhlasného 
stanoviska. Zda chce město i nadále pokračovat cestou hornictví nebo se bude snažit získávat peníze z EU, která 
slibuje peníze státům, které budou postupně ustupovat od těžby uhlí. Zajímalo ho, jaká je tedy strategie města 
Karviné.
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Ing. M. Hajdušík, MBA - co se týká oblasti Darkova, tak byly radou města schvalovány dva materiály týkající se 
povolení těžby s tím, že z 90 % probíhá těžba na území Stonavy a z 10 % na území města Karviné. Pokud by OKD 
chtělo těžit dále, tak musí schválení porubů znovu projít procesem EIA. OKD by pak muselo s městem Karviná 
uzavřít novou dohodu, ve které by bylo uvedeno, jaké záměry v rámci těžby mají. Dodal, že žádné takové informace 
ze strany OKD zatím nemá.
Ing. J. Wolf - k vizi města dodal, že jsou schváleny dohody, které platí a město se jich drží. OKD má v rezidenční 
částive Starého Města povolen jeden nebo dva poruby. Těžba pod Darkovem a Starým Rájem nebyla povolena a 
nic se na tom ani měnit nebude. Možná ještě platí schválené dohody před rokem 2010 týkající se těžby na území 
pod Darkovským mořem a směrem na Stonavu. Kdy OKD s těžbou uhlí skončí, dnes nikdo neví. Otázkou je cena 
uhlí. Může dojít i k tomu, že těžba skončí do dvou let nebo bude probíhat do roku 2024, 2025. Posledním funkčním 
dolem, kde se bude těžit, bude Důl ČSM a ostatní doly se budou postupně utlumovat. Není možné spoléhat na to, 
že situaci vyřešíme tzv. pohornickou krajinou. Je třeba myslet také na to, jaký průmysl zde bude, pokud jednou 
těžba skončí. Důležité je, aby zde byla práce, tedy určitá konkurence. Na nové pracovní příležitosti musí být také 
prostory, volné nebo upravené pozemky. Pokud je město nemá, nemůže žádné investory do města přilákat.

p. P. Letocha - řekl, že v novém roce byla vydána statistická data týkající se počtu obyvatel ve městě Karviná. 
Jelikož došlo k odlivu obyvatel, zeptal se, k čemu se přisuzuje takové velké číslo.
Ing. J. Wolf - řekl, že město má k dispozici jiná čísla s tím, že o odpověď na tento dotaz požádal pana tajemníka.
PhDr. R. Nogol, MPA - tajemník MMK - řekl, že pokud chceme zjistit relevantní číslo počtu obyvatel na 
ministerstvu vnitra, není to možné. Nějaký údaj byl městu sdělen s tím, že vychází z existujících čísel popisných. Je 
však disproporce mezi čísly popisnými a těmi, které neexistují, ale občané jsou na těchto číslech hlášeni. V Karviné 
se jedná cca o 500 občanů, o kterých je známo, že mají trvalý pobyt na fyzicky neexistujících číslech popisných. S 
ministerstvem vnitra bude vedena diskuze na toto téma. Mimo jiné těchto 500 lidí sebou nese 14 tis. Kč příspěvku z 
rozpočtového určení daní, což je pro Karvinou cca 7 mil. Kč. Tato nesrovnalost je pro město zcela zásadní. Ze 
zákona se vychází z čísel, které vydává Český statistický úřad, vydává ho ale se zpožděním. Proto uvedené číslo 
není tak ohromující. Dodal, že na druhou stranu město bojuje s tím, že 706 občanů - cizinců je přihlášeno k 
trvalému pobytu, což statistické údaje vůbec nezohledňují. Tedy jako by zde nebyli, přestože pro ně město Karviná 
vykonává služby, odváží odpad a další návazné věci, které souvisí s problematikou trvalého pobytu. Až město 
Karviná získá přesné číslo počtu obyvatel, teprve pak budeme znát počtet obyvatel, a to kolik jich přibylo a kolik 
ubylo. 
ing. J. Wolf - je pravdou, že počet obyvatel ve městě ubývá s tím, že se to týká všech měst v Moravskoslezském 
kraji. Současným trendem je, že se lidé stahují spíš do velkých měst. V 50 letech bylo v Karviné cca 30 tis. obyvatel, 
kteří zde přišli vesměs za prací. Spousta lidí zde nemá své kořeny, tedy ani jejich děti nebo vnuci. V Karviné je 
převaha panelových domů před rodinnými. Měl za to, že se město musí postupně připravit na to, že bude menší. 
Pokud nedojde k nějaké velké změně v zaměstnanosti, budou se do volných bytů stěhovat jen sociálně slabí. proto 
je třeba něco udělat s konkurencí bytů na trhu. Teprve pak si nebudou moci lidé, kteří zde nebydlí, byty koupit nebo 
s nimi následně obchodovat. Pokud si lidé budou moci vzít hypotéku, raději si postaví domek třeba i v okolních 
obcích, což se děje už dnes. Problém viděl v tom, že lidé v těchto obcích bydlí, ale čerpají výhody a služby našeho 
města.
p. P. Letocha - nabyl dojmu, že se asi neshodnout na tom, kam by mělo město Karviná směrovat. Vznesl ještě 
dotaz ke statistickému údaji, kdy pan tajemník hovořil o cca 500 lidech, kteří v Karviné jsou, ale již nejsou trvale 
hlášeni na číslech popisných.
PhDr. R. Nogol, MPA - tajemník MMK - řekl, že tato čísla popisná fyzicky neexistují. Zveřejněné statistické údaje 
vycházejí z dat RÚIAN (Registru územní identifikace, adres a nemovitostí). To jsou ta čísla popisná, která existují. 
Ministerstvo vnitra publikuje údaj, který má z těchto existujících čísel popisných. Dotyčný je stále veden jako občan 
obce, ale není tam přehlášen. Protože město Karviná o tom ví, je vedeno ve správním řízení, které trvá určitou 
dobu. Není však známo, zda úplně odešli z města nebo žijí na jiném čísle popisném v rámci města. Protože je tento 
rozdíl evidentní, musí se to nějakým způsobem dořešit.
p. P. Letocha - dodal, že tedy není známo, zda občané z těch zdemolovaných domů v Karviné-Novém Městě 
nezůstali ve městě nebo se odstěhovali jinam v rámci města.
PhDr. R. Nogol, MPA - tajemník MMK - o těch občanech, kteří se sami z této části města přehlásili k jinému 
trvalému pobytu, město ví. To, zda se odhlásí a následně přihlásí, je jedna věc. Jsou však také lidé, kteří v Karviné 
jsou, ale nejsou odhlášeni z trvalého pobytu. Těch je, jak již uváděl, cca 500. Tento občan má stále občanský průkaz 
na staré adrese.
p. P. Letocha - řekl, že i přesto mu stále nebylo jasné, zda lidé ze zbouraných domů již nejsou na území města.

Ing. J. Wolf - řekl, že větší část těchto lidí odešla mimo město, část jich byla přestěhována v rámci Karviné-Nové 
Město. Dále je určitá skupina lidí, která využila volného bytového fondu v rámci jiných částí města a přestěhovala se 
tam. Dodal, že se v tomto případě nejedná o nepřizpůsobivé občany, ale ty, kteří chodí do práce a nepotřebují 
doplatky na bydlení. Dodal, že nezná vyřešení problému s tzv. překupníky bytů, kteří je pak pronajímají 
nepřizpůsobivým občanům a ti tam pak dělají problémy. Většinou se nejedná o občany, kteří tam měli být údajně 
přestěhováni z Karviné-Nového Města. Realitní kanceláři nebo různé neziskové organizace si sami sehnali tuto 
klientelu, aby obsadili soukromé byty a tím měli příjmy z nájmů, které dnes platí stát. Určitě tento problém nevyřeší 
„Housing first“, ani jiná sociální práce. Dodal, že v oblasti řešení tohoto problému je spíš pesimista s tím, že pokud 
by někdo věděl, jak tento problém vyřešit, byl by rád.
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PhDr. R. Nogol, MPA- tajemník MMK - dodal, že by bylo dobré znát také výsledky ze sčítání lidu, které probíhá 
každých deset let s tím, že další proběhne v roce 2021. V roce 2001 bylo v Karviné 65 141 obyvatel, v roce 2011 to 
bylo 56 897 a v tuto chvíli se pohybujeme na počtu cca 53 000. Tedy za 10 let určitě k poklesu obyvatel došlo.

p. P. Letocha - poslední dotaz měl k rekonstrukci krytého bazénu, a to v jakém stavu se nachází v současné době, 
tedy po schválení záměru v zastupitelstvu města v listopadu loňského roku. Dále ho zajímalo, zda již byl stanoven 
další postup dané rekonstrukce, protože dosud nenašel, zda již bylo vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele 
stavby.
Mgr. P. Dyszkiewicz - ředitel STaRS, s.r.o. - řekl, že výběrové řízení ještě nebylo vyhlášeno. V současné době se 
záměr rekonstrukce nachází ve fázi přípravy smlouvy pro generálního dodavatele stavby, která musí být 
zkonzultována se všemi právními zástupci a firmou, která bude výběrové řízení provádět. Nyní jsou ve fázi 
dokončení této smlouvy, což by mělo být do konce ledna. V únoru by chtěli zahájit první kolo výběrového řízení s 
tím, že bude soutěženo dvoukolově, kde by se pak soutěžila cena.

Mgr. Z. Klusová - dotaz vznesla k vyjádření pana primátora, že se město Karviná drží uzavřených dohod s OKD, 
což dle ní nebylo pravdou. Dohoda o nepřekročitelnosti pravého břehu řeky Olše byla porušena ve chvíli, kdy město 
dalo souhlas s těžbou pod Starým Městem. 
Ing. J. Wolf - zeptal se Mgr. Klusové, kde v dohodě z roku 2010 se dočetla o tom, že nedojde k překročení pravého 
břehu řeky Olše.
gr. Z. Klusová - měla za to, že to v dohodě uvedeno bylo. Domnívala se, že se ve Starém Městě těžit nemělo. 
Protože se mělo jednat o lokalitu určenou k rozvoji, určitě nebyla součástí dohody. Na doporučení pana primátora 
dodala, že si dohodu ještě jednou přečte.
Ing. J. Wolf - řekl, že uvedená dohoda řešila konkrétní místa určená k těžbě. V roce 2011 nebo 2012 přišla 
společnost OKD s návrhem, že by chtěla těžit dále s tím, že v roce 2010 nebylo řečeno, že OKD již nikde jinde těžit 
nebude. Přišli s návrhem, že by chtěli těžit pod Rajeckým kopcem, pod Darkovem a pod Starým Městem. 
Zastupitelstvo města asi v roce 2016 schválilo dohodu, že se bude těžit pouze pod rezidenční částí Starého Města. 
Rada města dne 23.10. 2019 vydala souhlasné stanovisko k těžbě dvou porubů ve Starém Městě. Předpokládal, že 
při současných cenách uhlí bude docházet k dalšímu výraznému útlumu, až nakonec postupně šachty svou činnost 
ukončí.
Mgr. Z. Klusová - měla informaci, že OKD plánuje ve výhledu na příští rok miliardovou ztrátu. Kromě toho mohou 
ohrozit i stavbu obchvatu. 
Ing. J. Wolf - upřesnil, že OKD předpokládá ztrátu cca 700 mil. Kč s tím, že z předcházejících dvou let mají ještě 
výrazné rezervy.

Mgr. Z. Klusová - dále se vyjádřila k podané informaci, že všechna města v Moravskoslezském kraji prožívají odliv 
obyvatel. Toto tvrzení upřesnila tím, že sousední město Bohumín má od roku 2002 úbytek celkem 1 tis. obyvatel a 
Karviná má dle statistických údajů ročně úbytek necelý 1 tis. obyvatel. Proto by se mohlo město Karviná inspirovat 
tam, tedy jak to dělají oni. Další dotaz vznesla k problematice tzv. „Housing firstu“. Dodala, že uvedené projekty v 
sociální oblasti jsou prokazatelně úspěšné. Jako příklad uvedla město Ostrava. Uvedla, že dotační titul na „Housing 
first“ vyhlašuje ministerstvo práce a sociálních věcí.
Ing. J. Wolf - sdělil, že s ministerstvem práce a sociálních věcí již město danou problematiku řeší. Neztotožňují se 
však s tím, že fyzické osoby v Karviné nakoupí byty a založí si neziskovou organizaci. Následně pak prostřednictvím 
ministerstva práce a sociálních věcí využijí státní peníze. Využití sociální práce znamená, že se např. do zdravých 
částí města, kde žijí slušní lidé, nastěhuje rodina problémová. Jde tedy o vykonávání sociální práce, kterou bude 
kontrolovat někdo z Prahy, což se městu nelíbí.
Mgr. Z. Klusová - domnívala se, že na začátku tohoto problému byla městem schválena privatizace bytového 
fondu, kdy se následně začaly uvolňovat tyto byty, které jsou skoro nejlevnější v ČR. Kdyby se tento problém 
neignoroval a město začalo řešit sociální problémy, nenašel by se takový prostor pro neziskové organizace, které 
dané situace využily.
Mgr. M. Smužová, MPA- vedoucí OSo - dodala, že od roku 2012 Odbor sociální umístil 180 lidí do bytů s tím, že 
se jednalo o lidi, kteří selhali krátkodobě. Bohužel mají také skupinu lidí, které není možné změnit, převychovat. 
Právě u této skupiny lidí je vidět byznys s chudobou, kterého zneužívají vlastníci bytů. Samozřejmě Odbor sociální 
dělá sociální práci tím, že spolupracují se službami, ale registrovanými, se kterými mají dlouholetou spolupráci a 
garantují jim jejich kvalitu. Jako příklad uvedla Slezskou diakonii. 

p. A. Barák - vznesl dotaz k novému vlastníkovi společnosti Residomo, kterou je švédská firma, a to zda nemá 
město nějaké informace o změně jejich bytové politiky.
Ing. J. Wolf - řekl, že město nemá žádnou jinou informaci, jen tu, která proběhla tiskem. Jedná se o investiční 
společnost, která se stala pouze vlastníkem s tím, že by měla společnost pod novým vlastníkem fungovat jako 
doposud. Dodal, že podepsané memorandum se společností Residomo je pro město velmi výhodné a je 
dodržováno. Rovněž Odbor sociální řeší se společností Residomo různé sociální problémy nájemníků. Podpisem 
memoranda se našla také cesta k tomu, což se osvědčilo, jak zabránit novému přílivu nepřizpůsobivých občanů do 
města. Tito lidé dříve nekontrolovatelně přicházeli z různých míst do Karviné.
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28)   Různé - občané
občan města - vznesl dotaz týkající se výstavby obchvatu města Karviné, která by měla být 

započata na jaře letošního roku. Zeptal se, zda jíž došlo ke stanovení přístupové cesty nebo trasy, kudy budou 
projíždět pracovní stroje v rámci budování stavby. Tedy, zda budou mít svou cestu nebo zda budou jezdit kolem 
psího útulku nebo podél tratě. Dodal, že již několik písemných dotazů učinil na ŘSD s tím, že dosud nedostal 
žádnou odpověď.
Ing. Ing. J. Wolf  - řekl, že harmonogram prací bude řešit firma, která bude stavbu realizovat.
Ing. L. Raszyk - dle sdělení ředitele ŘSD je vítěznou firmou společnost SKANSKA s tím, že po ověření všech 
náležitostí by mělo být během měsíce dubna započato s jednotlivými pracemi. Protože harmonogram prací bude 
teprve stanoven, nebylo možné na dotaz pana v současné době odpovědět. Dal na zvážení, zda po 
ukončení výběrového řízení přizvat zástupce ŘSD a zástupce vítězné firmy na zasedání ZM v březnu 2020, kde by 
bylo odpovězeno na případné dotazy týkající se stavby obchvatu města Karviné.

                 
Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 10. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
ukončil. 

Řekl, že na dalším zasedání ZM se zastupitelé sejdou dne 16.03.2020 v17:00 hodin, v Aule OPF Karviná.

Ing. Jan Wolf, v. r.
........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Ing. Radek Podstawka, v. r.
..............................................
ing. Radek Podstawka

Mgr. Antonín Petráš, v. r.
...........................................
Mgr. Antonín Petráš

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 24.01.2020
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